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Rotterdam, 6 juni 2024

Schriftelijke vragen Energie besparen met straatverlichting

Geacht college,

Voor de actualiteitenraad van 28 maart jl. was de casus van het ontbreken van
straatverlichting in de nieuwbouwwijk Tuinbuurt Vrijlandt geagendeerd. Door een snelle brief
van de wethouder met antwoorden op de gestelde vragen was deze bespreking overbodig.
De agendering maakte bij ons een aantal vragen los, die we graag via deze weg alsnog aan
het college willen stellen. De vragen gaan over energiebesparende maatregelen met
betrekking tot straatverlichting, zoals de mogelijkheden voor een experiment om
straatverlichting om en om uit te schakelen.

Het experiment om straatverlichting om en om uit te schakelen is geïnspireerd op de wijk
Woezik in Wijchen, waar dit momenteel gebeurt. Hierbij is het wel belangrijk dat (het gevoel
van) veiligheid van bewoners niet in het geding mag komen. Mocht het college een dergelijk
experiment willen doen, dan moet dat zorgvuldig worden ingericht.

De fractie van GroenLinks stelt de volgende vragen aan het college:
1. Is het college bekend met het experiment in Wijchen om lantaarnpalen om en om uit

te schakelen voor energiebesparing? Zo ja, ziet het college kansen om in Rotterdam
een vergelijkbaar experiment op te zetten?

2. Hoe groot schat het college de mogelijke energiebesparing van het uitschakelen van
een deel van de straatverlichting? Zou dit een relevante bijdrage kunnen leveren aan
de Rotterdamse klimaatdoelen?

3. In hoeverre kan het uitschakelen van een deel van de straatverlichting bijdragen aan
het in de toekomst voorkomen van netcongestie in het stedelijk gebied van
Rotterdam?

4. Is de omvang van de lichtvervuiling door straatverlichting in kaart gebracht, en in
hoeverre zou het uitschakelen van een deel van de straatverlichting die kunnen
reduceren?

5. In hoeverre is bovengenoemde lichtvervuiling verstorend voor de fauna in onze stad?
Zou het verminderen van lichtvervuiling kunnen bijdragen aan de diversiteit en
omvang van populaties van diersoorten?

6. Regelmatig krijgen wij berichten van straatverlichting dat overdag nog brandt,
ondanks meldingen in de MeldR-app. Kunt u dit duiden? Hoe vaak gebeurt dit en
waar ligt het probleem?
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Wij zien de antwoorden op deze vragen met veel belangstelling tegemoet.

Met vriendelijke groet,

Mina Morkoç
GroenLinks
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